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Styremøte nr 4 2018  
Norsk Spaniel Klub avd. Vestfold. 

Tid: 25. juni 2018  

Sted: Melsom (utemøte  ) 

Tilstede:  

Styremedlemmer Vara 
☒ Heidi  - Leder 
☒ Nina - Nestleder  
☒ Anita – Styremedlem 
☒J an Erik – Styremedlem 
☒ Marit - Styremedlem 

☐ Janne 
☒ Morten (referent) 

  

1 – Saker 
Sak Beskrivelse Ansvarlig Frist 
4.1/18 Vi har fått tilbud fra nsk sentralt ti lå koble oss på felles 

regnskapsprogram. 
- Så lenge vi har Janne er det ikke behov.   
- Vi avventer inntil hele NSK er på samme fellessystem 

Heidi  

4.2/18 Hyttejakt 
Andebu – Kjær gård.  Pga manglende strøm ble dette ikke 
aktuelt.. 
Ramberg sportsbarnehage.  Fint men for lite.  Var også litt 
vanskelig med tidene og terrenget. 
Tømmerhytte ved Skatvedt (Andebu).  Skal følges opp 

- Brøyting 
- - strøm? 

Aker gård og Melsom 
Hangar torp 

 
 
 
Anita 
 
 
 
 
Morten 
Stein 

 

4.3/18 Hva kan vi akseptere av åremålskostnad 
- Hytte/plass må generere litt inntekt 

 

  

4.4/18 JAL prøve  
Dette er et tama alle avdelinger «sliter med»  For å få en bred 
debatt og samle de gode innspillene bør flere samles. 

- Intiativ til å samle NSK-avdelingene på østlandet 
(Telemark, Østfold Telemark og Akteshus samt 
Vestfold) 

- Er noe av problemet at «alle» måles mot jaktlinjene 
- Hva er hovedutfordringen får å engasjere «bredden» 

 
Dato: søndag 12.august 

Heidi  

4.5/18 Fest i spanielforeningen – fredag 17.august Heidi  
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4.6/18 Planer for høsten 
Vi mangler litt noe fra «tur og miljø». 
Alt som skal skje før jul MÅ inn innen 1. august pga støtten fra 
NSK.   

- Vi ønsker oss en sopptur….. 
- Gjerne mange lavterskelaktiviteter 
- Morten drar i gang lysløypeturene når den tid 

kommer. 

  

 Neste møte onsdag 8. august   
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